
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy
zo dňa 24.06.2019

Termín konania: 24.06.2019 o 16:30 hod.

Miesto konania: priestory bývalej knižnice OÚ Koš

Účasť: podľa priloženej prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie
2. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov v školskom roku 2018/19
3. Informácie o zápise žiakov do prvého a piateho ročníka na školský rok 2019/20
4. Návrh plánu zasadnutí RŠ na školský rok 2019/20
5. Diskusia
6. Záver

Zápis k bodu 1:
Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy Mgr. Oľga Talianová. Predsedníčka privítala
členov  a hostí  Rady  školy  a oboznámila  ich  s programom  zasadnutia.  Všetci  prítomní
s programom súhlasili. Členovia Rady školy si schválili overovateľov zápisnice Rady školy p.
Mgr. Grolmusová a p. Daumer. 

Zápis k bodu 2, 3
Správu o výsledkoch  výchovno-vzdelávacieho  programu  za  školský rok  2018/19 prečítala
predsedníčka  Rady  školy  Mgr.  Oľga  Talianová  z dôvodu,  že  pani  riaditeľka  Mgr.  Iveta
Bohňová sa ospravedlnila.  Hosť Rady školy p.  Štorcelová oboznámila  členov Rady školy
s výsledkami  výchovno-vzdelávacieho  programu  v MŠ,  s projektami  Učebňa  v prírode,
Minifitnes pre najmenších v MŠ, ktoré realizovali v spolupráci s rodičmi. Informovala členov
o spolupráci  s   CPPPaP v Prievidzi  –  práca  logopéda a špeciálneho  psychológa  na rozvoj
správnej výslovnosti a príprava detí do ZŠ, o spolupráci so ZŠ - zúčastnili sa  Dňa jablka,
behu SNP v Zemianskych Kostoľanoch, na projekte Dajme spolu gól.  Ďalej sa zamerali na
úprave  interiéru  a exteriéru  v spolupráci  s OcÚ.  V spolupráci  s rodinou  organizovali
športové ,kultúrne podujatia Deň šarkanov, stretnutie s Mikulášom, Jarný karneval a deň detí.
Navštevovali  divadelné  podujatia,  zúčastňovali  sa  na  turistických  vychádzkach  v každom
ročnom období. Ďalej p. Štorcelová informovala o zápise detí do MŠ, prihlásených v tom čase
bolo  6 detí z toho 5 detí sú vo veku 2 rokov. Z MŠ odchádza 12 predškolákov, z toho 6 do ZŠ
Koš, 1 do ZŠ v Novákoch a 5 do ZŠ v Prievidzi. Z MŠ odchádzajú  dve deti do MŠ Kanianka
a 1 dieťa do Cigľa. 

Zápis k bodu 4:
Predsedníčka Rady školy Mgr. Oľga Talianová nás oboznámila z plánovanými stretnutiami
Rady školy 2019/2020 a to v mesiaci október, december 2019, február a jún 2020.



Zápis k bodu 5: 
Predsedníčka  Rady  školy  Mgr.  Oľga  Talianová  informovala  členov  Rady  školy  o zmene
v štatúte  Rady školy,  na ktoré bola upozornená p.  Bélikom z Okresného úradu školstva v
trenčíne.

Zápis k bodu 6:
Predsedníčka Rady školy Mgr. Oľga Talianová ukončila Radu školy poďakovaní všetkým
členom za spoluprácu v školskom roku 2018/19.

Zápisnicu vyhotovila: Mgr. Petra Majdanová     ...................................................
 
Zápisnicu overili:        Mgr. Jana Grolmusová    ...................................................

                                     René Daumer                  ...................................................

Predsedníčka Rady školy: Mgr. Oľga Talianová  ..................................................


